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van LORIN PARYS
datum: 21 december 2020

aan WOUTER BEKE
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Ziekenhuizen  -   Coronaclusters

Celeval en het nieuwe adviesorgaan GEMS (Groep van Experts voor Managementstrategie) 
willen de coronaclusters in Vlaanderen in kaart brengen. Eind november werd aan alle 
teams ziekenhuishygiëne gevraagd om de nosocomiale clusters in het ziekenhuis te melden 
via het e-loket van het Agentschap Zorg en Gezondheid.

1. Kan de minister een overzicht geven van het aantal gemelde clusters per ziekenhuis?

2. Waarvoor zal de verzamelde informatie aangewend worden?



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 239 van 21 december 2020
van LORIN PARYS

1. Er werden in totaal 46 clusters gemeld vanaf eind oktober (ook retrograad). Per 
provincie gaat het dan om:

Provincie Aantal meldingen Aangaande aantal 
ziekenhuizen

Antwerpen 7 6
Limburg 0 0
Oost-Vlaanderen 27 12
Vlaams-Brabant 5 3
West-Vlaanderen 7 4

2. Er wordt geen actief contact genomen met de ziekenhuizen wanneer zij een cluster 
registreren. De ziekenhuizen kunnen hulp vragen, maar in wezen hebben de teams 
ziekenhuishygiëne normaal voldoende expertise om een uitbraak te bestrijden.

Alle clusterdata worden doorgegeven aan sciensano om te includeren in het 
periodieke “RAG epidemio rapport”, dat op zijn beurt als input fungeert voor de 
centrale, provinciale en lokale beleidsmakers. Daarnaast krijgen de eerstelijnszones 
door deze registraties meer duidelijkheid over de transmissie in hun regio. 


